

Date: 29/10/2025

To: M/S Boursa Kuwait Securities Company (Respected)

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية –
المحترمين

Greetings...

تحية طيبة وبعد...

Subject: Supplementary disclosure regarding
Completion of selling Credit One Kuwait Holding
Company Shares

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن إتمام صفقة بيع أسهم
شركة كريدت ون كويت القابضة

With reference to the above subject, and Warba Insurance & Reinsurance Company's commitment to the principles of disclosure and transparency, and in implementation of the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, and reference to our previous disclosure dated 16/09/2025 concerning the same, kindly find attached the supplementary disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والتزاماً من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الإفصاح والشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، وإلحاقاً بإفصاحنا السابق المؤرخ في 16/09/2025 عن ذات الموضوع يرجى التكرم بإيجاد نموذج الإفصاح المكمل المرفق.

Thank you for your kind cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

Accept the highest consideration and respect,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Mohamed Fahad Al. Saqer

محمد فهد الصقر

Disclosure and Transparency officer

مسئول الإفصاح والشفافية



Attachments:

- Appendix (12) Disclosure of Material Information Form.

- ملحق رقم (12) نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية.

شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
2025/10/29	WINSRE	وربة ت إ	2025/10/29
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
Subject: Supplementary disclosure regarding Completion of the transaction of selling Credit One Kuwait Holding Company Shares.		الموضوع: إفصاح مكمل بشأن إتمام صفقة بيع أسهم شركة كريدت ون كويت القابضة.	
Date of previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
15/09/2025			
Development that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الإفصاح	
Completion the transaction of selling 20,499,997 Shares of Credit One Kuwait Holding Company Shares to KIB Invest Company (indirect -related party) with the price of 0.545 fills per share with total amount 11,172,498.365 KWD (only eleven million one hundred seventy-two and four hundred eighty-nine Kuwaiti dinar and 365 fills).		إتمام صفقة بيع 20,499,997 سهم من أسهم شركة كريدت ون كويت القابضة لشركة الدولي إنفست (طرف ذو صلة - غير مباشر) بسعر 0.545 فلس للسهم الواحد وبإجمالي وقدره 11,172,498.365 د.ك (فقط إحدى عشر مليون ومائة وإثنان وسبعون ألف وأربعمائة وثمانية وتسعون دينار كويتي و 365 فلس (لا غير).	
The financial Impact of the occurring developments (if any)		الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	
The amount of 1,680,498 Kuwaiti Dinar would be added to the 4th quarter 2025 investment Income.		يضاف مبلغ وقدره 1,680,498 دينار كويتي لأرباح الإستثمار بالربع الرابع 2025.	

Thank you for your kind cooperation.

شاكركم لكم حسن تعاونكم معنا

Accept the highest consideration and respect,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

Mohamed Fahad Al. Sager

محمد فهد الصقر

Disclosure and Transparency officer

مسئول الإفصاح والشفافية



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري - WARBA Tower - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - C.R. 24982

Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure